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PROTOKÓŁ NR VIII/25 

z posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 28 stycznia 2025 r. 

która odbyła się w II Liceum Ogólnokształcącym 

 im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Michał Janik    – przewodniczący Komisji 

2. Jakub Jurdziński   – zastępca przewodniczącego Komisji 

3. Robert Grabowski   - członek Komisji; 

4. Joanna Kałdońska   - członek Komisji; 

5. Piotr Pawlak   - członek Komisji; 

6. Damian Pęcherz   - członek Komisji; 

7. Jarosław Rozmarynowski  - członek Komisji; 

8. Grażyna Ryczyńska   - członek Komisji; 

9. Piotr Rychlik    - członek Komisji. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pani Bożena Krej    - naczelnik Wydziału Edukacji  

       Starostwa Powiatowego w Wieluniu, 

2. Pani Dorota Krajcer    - sekretarz powiatu, 

3. Pan Krzysztof Dziuba   - wicestarosta wieluński 

4. Pani Renata Tatara    - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  
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       im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

5. Pani Magdalena Wicher   - dyrektor Powiatowej Biblioteki  

Publicznej w Wieluniu, 

6. Pan Sławomir Kaftan   - dyrektor Powiatowego Centrum Usług  

       Wspólnych w Wieluniu 

7. Pani Barbara Cichecka   - dyrektor Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie VIII posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VI i VII posiedzenia Komisji. 

5. Omówienie spraw związanych z projektem „SOWA – Strefa Odkrywania, 

Wyobraźni i Aktywności”.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zamiaru likwidacji Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2024. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za 

kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na 

które dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

na 2025 rok.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 

następczych przez Radę Powiatu w Wieluniu. 
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10. Sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za rok 2024.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

delegowania radnych Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Wieluńskim. 

12. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.   

13. Zamknięcie VIII posiedzenia Komisji. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie VIII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa otworzył VIII posiedzenie Komisji. Powitał radnych 

i zaproszonych gości. 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na podstawie listy obecności na 9 członków 

Komisji obecnych jest 9 członków, więc obrady są prawomocne.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że radni otrzymali proponowany porządek obrad 

i zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi lub propozycje? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 
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kto jest za przyjęciem proponowanego porządku? 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) przyjęła proponowany porządek obrad 

(głosowało 9 członków Komisji). 

Komisja obraduje zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z VI i VII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi lub zastrzeżenia do treści 

protokołu z VI i VII posiedzenia komisji? Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z VI i VII posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 9 głosach „za”) przyjęła protokół z VI i VII posiedzenia 

komisji (głosowało 9 członków komisji). 

 

 

Pkt 5 

Omówienie spraw związanych z projektem „SOWA – Strefa Odkrywania, 

Wyobraźni i Aktywności”. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana wicestarostę o omówienie przedmiotowej 

sprawy, która pojawiła się na poprzednim posiedzeniu Komisji. 

Radny Piotr Pawlak – członek Komisji powiedział, że Komisja 

Rewizyjna otrzymała informację pisemną w tej sprawie, ponieważ złożyła taki 
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wniosek. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że 

powstał program tworzenia małych Centrów Nauki Kopernik, które w skrócie są 

nazwane SOWA, czyli Strefa Odkrywania, Wyobraźni i Aktywności. Ten 

program przewidywał utworzenie na teranie naszego kraju 50 takich małych 

Centrów Nauki Kopernik i postanowili wspólnie z panią dyrektor biblioteki 

złożyć taki wniosek, ponieważ wnioskować do Ministerstwa Edukacji mogły 

jednostki kultury, a jedyną jednostką kultury prowadzoną przez powiat 

wieluński jest Powiatowa Biblioteka Publiczna i taki wniosek pani dyrektor 

przygotowała i otrzymali tutaj zapewnienie wsparcia. Projekt polega na tym, że 

w lokalizacji wmontowanych jest kilkanaście urządzeń do nauki mających 

zobrazować pewne procesy w nauce na zasadzie doświadczenia, jak ma 

to miejsce w Centrum Nauki Kopernik, a oprócz tego jest bieżące wsparcie 

Centrum Nauki Kopernik, ponieważ oni przyjeżdżają ze swoimi projektami, 

a jeśli mają jakieś mobilne wystawy, to one również tutaj trafiają. W takiej 

strefie, oprócz tej stałej dostawy, która przewiduje te kilkanaście urządzeń jest 

również pomieszczenie, które nazywa się majsternią i tam młodzież może 

również pewne procesy i doświadczenia wykonać na podstawie 

przygotowanych kilkunastu zestawów takiego rozłożenia własnoręcznie, czy do 

ułożenia jakichś procesów. Wspólnie z panią dyrektor biblioteki i II Liceum 

Ogólnokształcącego byli na takim spotkaniu, gdzie otrzymali tę informację, że 

będą mogli stworzyć takie centrum nauki. Obejrzeli to, ponieważ było to 

połączone z otwarciem takiej SOWY w Drohiczynie i mogli tam zobaczyć, jak to 

wygląda w praktyce. Stwierdzili, że aby to mogło dobrze funkcjonować, to jest 

potrzebna odpowiednia przestrzeń dla tych eksponatów, a także dla tych 

majsterni, czy dla tych działań, które mogliby wykonywać wokół tego, czyli 

jakieś konferencje dla uczniów np. z wykładowcami z różnych uczelni. Stąd 

powstał pomysł, aby poszukać miejsca, które będzie w stanie przyjąć 

te wszystkie instalacje plus te dodatkowe miejsca. W Drohiczynie była też przy 

tym taka mała kawiarenka, gdzie można było porozmawiać, czy opiekunowie 

mogli usiąść i wypić kawę, a przy okazji jest to dodatkowy przychód dla tego 
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miejsca. Dodał, że może być też sprzedaż gadżetów. Szukali takiego miejsca, 

aby było to blisko biblioteki, ale też było w powiatowej jednostce i dlatego padł 

pomysł na II Liceum Ogólnokształcące. Jest to wolne miejsce, udało im się 

przenieść stamtąd nieodpłatne poradnictwo prawne do urzędu pracy, ale jest 

to stare pomieszczenie, dość zdewastowane, więc wymaga poniesienia 

kosztów. Zrobili kosztorys i kończy się rysować również projekt 

architektoniczny, ponieważ będzie to wymagało pewnych wyburzeń. Dodał, że 

jeżeli chodzi o konkretne powierzchnie, to przedstawiał to na sesji, a są one 

duże i rodzi to koszty. Jeżeli chodzi o funkcjonowanie, to będzie 

to funkcjonowało 6 dni w tygodniu, będzie tam zatrudnionych dwóch 

pracowników. Szacują, że dziennie będą mogli przyjąć 3-4 grupy z przedszkoli, 

ze szkól podstawowych, a także z jednostek powiatowych. Przekazał, 

że projekt zakłada, że te wejścia mogą być biletowane. Zaznaczył, 

że w Drohiczynie była to wówczas cena 10 zł plus te przychody z dodatkowych 

działań można generować, ale najważniejsze jest to, że młodzież będzie mogła 

zainspirować się nauką, bo dla przedszkolaków, czy dla małych dzieci ze szkół 

podstawowych taka wycieczka do Warszawy często nie jest możliwa, a tutaj 

mogą przyjechać na godzinę lub dwie i zrobić różne doświadczenia. Byli 

również z paniami dyrektor oraz z panem starostą w Sieradzu, ponieważ tam 

od listopada funkcjonuje takie centrum i również jest podobnie zrobione jak 

w Drohiczynie. Może za krótko funkcjonuje, aby wyciągać jakieś wnioski, ale są 

zadowoleni z tego.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią dyrektor Tatarę, aby się wypowiedziała w tym 

temacie.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu powiedziała, że za chwilę zejdą zobaczyć 

te pomieszczenia. Poinformowała, że koszty samego remontu są wysokie, ale 

jeszcze czekają na taki kosztorys bardziej szczegółowy, więc nie jest to jeszcze 

taki koszt ostateczny. Natomiast jeżeli chcą to zrobić zgodnie z wymogami, tak 

jak sobie życzy Centrum Nauki Kopernik to niestety, ale muszą 
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te pomieszczenia dostosować. Dodał, że ma już taki projekt 

po dostosowaniach, gdzie rzeczywiście momentami trzeba będzie usuwać 

ściany nośne, ponieważ trzeba będzie otworzyć tę przestrzeń. Przekazała, że 

biorą jeszcze pod uwagę fakt i jest już po rozmowie z Zespołem Szkół nr 1 

z panem Mariuszem Lachem i z panią Elżbietą Urbańską-Golec i prace, które 

będzie można wykonać dzięki uczniom Zespołu Szkół nr 1, to będą wykonane 

przez uczniów. Zaznaczyła jednak, że uczniowie nie mogą wykonać wszystkich 

prac wyburzeniowych, na przykład ścian nośnych. Mogą tylko te, które 

mieszczą się w granicach bezpieczeństwa i te, które uczeń tej szkoły może 

wykonać. Dodała, że w tym ich planowanym i szacowanym kosztorysie, 

ponieważ szczegółowy kosztorys miała mieć dosłany w tym tygodniu, który się 

skończył, więc jeszcze go nie ma. Wtedy ma nadzieję, że po uwzględnieniu 

pracy uczniów to ten kosztorys będzie trochę obniżony. Podkreśliła, że ten 

budynek pochodzi z lat pięćdziesiątych, w tym momencie w wyremontowanej 

kiedyś sali już widać zacieki, ponieważ tutaj cały czas coś się dzieje. Jest to 

taki budynek, a jak się robi remont generalny, to ona nie bierze się za coś 

połowicznie, ponieważ to nie ma najmniejszego sensu, a remont rozpoczyna 

się w pomieszczeniach łącznie z wymianą instalacji elektrycznej, ponieważ 

wszędzie są stare instalacje. Powiedziała, że tam nawet nie ma równych 

podłóg, więc tam musi być wylewka, a to są koszty. Podkreśliła, że będzie też 

zrobiona łazienka. Zaznaczyła, że ona uważa, że sama inicjatywa jest godna 

uwagi i zrealizowania, jeżeli chodzi o powiat wieluński. Byłoby to jedyne takie 

miejsce, zupełnie coś nowego dla mieszkańców i uczniów. Podkreśliła, że 

sukces tego miejsca będzie zależał od animatorów lub animatorek, którzy będą 

rządzili tym centrum.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią dyrektor Wicher, aby się wypowiedziała 

w tym temacie.  

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wieluniu podkreśliła, że to będzie nowe miejsce na mapie miasta, które 

będzie łączyło ze sobą naukę, kulturę, rozrywkę, więc na pewno będzie 
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to bardzo atrakcyjne dla Wielunia i okolic. Powiedziała, że jeżeli będą 

animatorzy, a zrobią wszystko, żeby były takie osoby zaangażowane, 

kreatywne, które będą pozyskiwać gości, to będzie zysk z biletów. Będą koszty, 

ale będzie też zysk. Dodała, że jest też taka opcja, że można stworzyć salę, 

gdzie będą na przykład organizowane jakieś małe uroczystości jak urodziny, 

czy Mikołajki.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zarządził 10 minut przerwy, aby obejrzeć omawiane 

pomieszczenia w II Liceum Ogólnokształcącym, które będą przeznaczone pod 

projekt SOWA.   

 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa pan Michał Janik 

wznowił obrady po przerwie.  

 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Pawlakowi. 

Radny Piotr Pawlak – członek Komisji powiedział, że plusem tej 

realizacji będzie to, że zostanie wykonany remont pomieszczeń. Nawet jeżeli 

ten projekt się zakończy, to te pomieszczenia zostaną wyremontowane. 

Zauważył, że tę inwestycję powiat i tak będzie musiał wykonać prędzej, 

czy później.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że oni mieli 

wątpliwości, ale nie związane z samą inicjatywą, ponieważ jest to fajna sprawa, 

bo w momencie, kiedy będą prowadzone zajęcia z rozszerzonej fizyki, to wtedy 

ewentualnie można współpracować z tą instytucją i ta młodzież będzie mogła 

się kształcić i będzie przygotowana bardzo dobrze pod tym kątem. Zaznaczył, 

że on podpisuje się dwoma rękami „za” tą inicjatywą. Zwrócił się do pani 
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dyrektor i powiedział, że tutaj nie chodzi o to, że są przeciwni i podkreślił, aby 

się dobrze zrozumieli, a chodzi o to, że koszty związane z dostosowaniem tych 

pomieszczeń do funkcjonowania tej SOWY są ogromne. Przekazał, że pani 

dyrektor im przedstawiła kwotę w graniach 650 tys. zł i taka kwota jest 

zarezerwowana, ale muszą się liczyć z tym, ponieważ pracował sam przy 

takich inicjatywach i mimo, że nie jest fachowcem z wykształcenia, to pamięta, 

że projektant, który projektował jedną rzecz, a miała związek ze ścianami 

nośnymi, to w trakcie prac okazało się, że trzeba było podnieść koszty 

związane ze wzmocnieniem fundamentów. Podkreślił, że likwidacja ścian 

nośnych to nie jest prosta sprawa.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu podkreśliła, że będzie to częściowa 

likwidacja.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że druga 

sprawa, to jest to, że ten budynek jest stary i nie wiadomo, jak się zachowa 

w momencie wyburzeń, ponieważ nie są w stanie tego przewidzieć. Natomiast 

jeżeli chodzi o koszty z tym związane, a dokładniej z zatrudnieniem 

pracowników, ponieważ będzie to związane z konserwacją tych urządzeń. 

Przypomniał, że pani dyrektor bardzo mocno walczyła o termomodernizacje 

tego budynku. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu poinformowała, że dalej walczą. Dodała, 

że wniosek mają w trakcie oględzin i czekają na wynik.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zauważył, że to jest 

kolejny remont w tym budynku, a on uważa, że powinni interesować się 

bieżącymi sprawami, niż pakować się w tak kosztowną inicjatywę. Dodał, 

że on jest za tym, ale wie doskonale, jakie problemy ma powiat, jeżeli chodzi 

o oświatę. Jeżeli powiat jest w stanie dźwignąć to finansowo, bez jakichś 

konsekwencji w przyszłości, to jest „za”. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił, aby zadawać pytania do osób, które są obecne 
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na posiedzeniu i które dysponują wiedzą, aby na nie odpowiedzieć. Podkreślił, 

że pani dyrektor nie odpowie na techniczne pytania, a jeżeli jest taka potrzeba, 

to można poprosić tę osobę. Pani dyrektor nie musi się znać na budownictwie 

i poprosił, aby zadawać pytania związane bezpośrednio z samym projektem.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że pytania, 

które zadał i jego wątpliwości, które zgłosił w stosunku do pań dyrektor nie są 

spowodowane tym, że pani dyrektor miałaby mu teraz wytłumaczyć kwestie 

spraw technicznych. Podkreślił, że zdaje sobie z tego sprawę. Jednak pani 

dyrektor może zadać te pytania konkretnej osobie, z którą radni nie będą się 

widzieli.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Rozmarynowskiemu.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, 

że wątpliwości radnego Grabowskiego są uzasadnione, ale i tak są za tym, aby 

to centrum powstało. Zapytał, jakie koszty poniesie powiat jeżeli chodzi 

o instalacje tych elementów? Czy to będzie 100% wkładu? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, 

że przywożą wszystko, montują, a także serwis jest po ich stronie.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, że ma 

rozumieć, że na ten moment nie ma takiej sytuacji, że będą raz do roku 

wpłacać daninę za wypożyczenie/zużycie materiałów? Czy ewentualnie 

eventy? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, 

że muszą to ubezpieczyć, ale mają to przewidziane i w tej puli to się zamknie.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, jaki jest 

koszt wejściówki w Sieradzu? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, 

że w Sieradzu jest 10 zł. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, jak długo 

jest czynne to centrum w Sieradzu i jak długo będzie czynne w soboty? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 
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im. Janusza Korczaka w Wieluniu poinformowała, że ma to być minimum 35 

godzin.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, 

że w Sieradzu jest to otwarte od wtorku do soboty, ponieważ jest też zapisane, 

że musi być otwarte to Centrum jeden dzień w weekend.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu poinformowała, że w Sieradzu są dwa 

pełne etaty. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że będą 

to osoby zatrudnione w bibliotece. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, czy będą 

to nowe etaty? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak. 

 Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał panią 

dyrektor Wicher, czy w związku z tym, że powstanie duża przestrzeń 

z możliwościami wystawienniczymi i spotkaniowymi, to czy te spotkania 

i wernisaże malarskie mogłyby się odbywać w tym miejscu? A nie 

w nieprzystosowanej do tego bibliotece. Uważa, że biblioteka skorzystałaby 

wtedy z tej przestrzeni. Zaznaczył, że to wiąże się ze zwiększeniem środków 

na bibliotekę.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Radny Jakub Jurdziński – z-ca przewodniczącego Komisji 

powiedział, że osobą odpowiedzialną za realizację tego projektu będzie pani 

dyrektor Wicher i to od niej będzie zależało jak to będzie funkcjonowało, kto 

będzie pracował, a pani dyrektor Tatara udostępnia, dzierżawi pomieszczenia. 

Stwierdził, że w związku z tym będzie pewnie spisana jakaś umowa. Następnie 

zapytał pana starostę, ponieważ ten projekt będzie trwał 5 lat i zapytał, 

co potem? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że być 

może będą mogli to kontynuować po preferencyjnych warunkach lub 
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zakończyć projekt. Możliwe, że kiedyś będzie pomysł kontynuacji. Na tę chwilę 

jest to okres 5 lat i na ten okres jest ten sprzęt i jego serwis.  

Radny Jakub Jurdziński – z-ca przewodniczącego Komisji 

zauważył, że po 5 latach mogą kontynuować lub oddać. Wtedy zostają 

pomieszczenia.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Rozmarynowskiemu.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, czy oni 

mają jakiś określony czas na wykonanie tego remontu? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak, 

ponieważ muszą to otworzyć w listopadzie. Planowane jest wykonanie tego 

w wakacje, aby po wakacjach Centrum mogło już wejść z adaptacją 

i montażem.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu podkreśliła, że jeżeli Zespół Szkół nr 1 

będzie wykonywał pewne prace, to wiadomo, że będzie to w ciągu roku 

szkolnego. Dodała, że jak robili strefę sportu, to również Zespół Szkół nr 1 

wykonywał sporo prac rozbiórkowych i fajnie to wszystko przebiegało, a potem 

o tyle są zmniejszone już te kwoty do przetargu. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zauważył, 

że tych pieniędzy nie żal, ponieważ ta szkoła i tak wymaga remontu.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że gdyby ktoś chciał się zapoznać 

z odpowiedzią pani dyrektor na pytania, które postawiła Komisja Rewizyjna, to 

może ją udostępnić. Zapytał panią dyrektor Wicher, w jaki sposób będą 

wyłonieni animatorzy do pracy w tym Centrum i jakimi kwalifikacjami będą 

musieli się wykazać? Kto ich będzie wybierał, czy to będzie konkurs?  

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że będzie to zgodnie z przepisami dotyczącymi 

instytucji kultury, a pracowników w bibliotece zatrudnia dyrektor. Natomiast 

jeżeli chodzi o wytyczne, to na pewno mile widziane będzie doświadczenie 
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w pracy z dziećmi, ponieważ dzieci i młodzież to na pewno będzie 

przeważająca część odwiedzających. Dodała, że będzie dopracowywać 

te wytyczne dotyczące zatrudnienia. Powiedziała, że myśli, że będzie 

to konkurs. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu podkreśliła, że będzie im zależało 

na zatrudnieniu osób, które będą charyzmatyczne, kreatywne, czyli osoby, 

które to pociągną.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że jest to zrozumiałe i wszystko zależy od tego 

jakie będą wymagania, czy to będą studenci fizyki, robotyki i jakie będą mieli 

ewentualne dodatkowe predyspozycje, aby poprowadzić te wszystkie zadnia. 

Dodał, że wspomniano o organizacji uroczystości, czy imienin i zapytał, czy 

pani dyrektor widzi możliwość prowadzenia kawiarni i dodatkowych miejsc? 

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że to wszystko jest jeszcze do uzgodnienia, 

ponieważ są tutaj duże możliwości. Z panią dyrektor będą myślały jak jeszcze 

bardziej uatrakcyjnić to miejsce. Jeżeli chodzi o wykształcenie, to rzeczywiście 

ktoś kto z zawodu jest fizykiem, to będzie bardzo mile widziany, ale bardzo 

ważne jest też doświadczenie w pracy z dziećmi i młodzieżą. Jednak 

te kompetencje osobiste mogą być kluczowe, aby ta osoba miała charyzmę 

i potrafiła sama wymyślać różne rzeczy.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnej Kałdońskiej. 

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji powiedziała, że jeżeli 

chodzi o wymagania dotyczące wyboru pracownika, to trzeba określić, 

czy to dotyczy bardziej fizyki, chemii, czy matematyki, czy to ma być animator 

kultury, ponieważ jej zdaniem osoby z umysłem ścisłym to średnio jeśli chodzi 

o pracę z dziećmi. Zapytała, jak pani dyrektor to widzi? 

Pani Magdalena Wicher – dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że bałaby się takiego uściślania, ponieważ tutaj 



 
 

14 
 

bardzo ważne są te kompetencje osobiste, czy doświadczenie w podobnych 

miejscach.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu podkreśliła, że w ramach współpracy, to 

ona ma u siebie fizyków – pasjonatów, więc myśli, że nie będzie z tym 

problemu. Dodała, że rok temu byli w Warszawie z panią dyrektor Wicher, z 

panią Wicedyrektor II LO na takim forum SOWY i tam byli ludzie z całej Polski 

z ciekawymi pomysłami. Zaznaczyła, że te osoby będą jednym z czynników 

napędzających, a także będą oni szkoleni przez Centrum, więc to jest duża 

odpowiedzialność, a Centrum chce, aby każdy taki ośrodek w Polsce 

funkcjonował na najwyższym poziomie.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że to, o czym 

wspominał dyrektor w Sieradzu, to jest strona internetowa z ogromną bazą 

wiedzy, scenariuszy, materiałów. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, co z miejscami parkingowymi i wjazdem autobusów 

z grupami, które ewentualnie korzystałyby z tego Centrum? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że na ulicy Szkolnej jest 

to problem. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że muszą zatem wspólnie rozwiązać ten problem. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu poinformowała, że jest to centrum 

Wielunia i każdy chciałby żeby to miejsce miało wygląd i przyciągało, lecz 

ciągle pozostawia wiele do życzenia. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu Robertowi Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zwrócił się do pani 

dyrektor, że jak sama zaznaczyła koszty będą się piętrzyć, że nie tylko zostaną 

zrobione pomieszczenia, bo ta inwestycja będzie się wiązała z różnymi innymi 
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wydatkami. Zaznaczył, że Centrum to jest super rzecz, a jeśli chodzi o parkingi, 

o których wspomniał przewodniczący to można rozwiązać, bo autobusy mogą 

stanąć przy starostwie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał do czego 

te wypowiedzi zmierzają, czy chodzi o to żeby nie robić tego?  

Radny Robert Grabowski– członek Komisji zwrócił się do pana 

wicestarosty, zaznaczając, że nie są przeciwni temu lecz koszty związane       

z tą inicjatywą są ogromne i nie chciałby potem usłyszeć na komisji oświaty lub 

sesji, że z powodu braku pieniędzy trzeba ciąć koszty gdzie indziej. Stwierdził, 

że taka może być sytuacja. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zwrócił się z pytaniem do pana wicestarosty, czy znając 

koszty jakie przedstawiła pani inwestor, to te środki są zapewnione? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził, że tak.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował za wypowiedź i zapytał czy ktoś jeszcze ma 

pytania? Udzielił głosu pani dyrektor Tatarze. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu zapytała, czy na ulicy Szkolnej, tam gdzie 

stoją prywatne auta, czy trzeba by było się do kogoś zwrócić żeby tam było 

miejsce na autobusy szkolne? 

Radny Jakub Juirdziński – z-ca przewodniczącego powiedział, 

że tam nie ma wjazdu dla autobusów, bo jest za wąska ulica. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Pawlakowi.  

Radny Piotr Pawlak – członek Komisji stwierdził, że jeśli chodzi 

o sprawy transportu to nie jest to problem, ponieważ autobus zatrzyma się na 

przystanku autobusowym, dzieci wyjdą i autobus może odjechać na parking.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa dodał, że ten problem trzeba postarać się rozwiązać, 

potwierdził, że problem jest i trzeba go rozwiązać w późniejszym etapie. Dodał, 
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że nikt nie podważa tej sytuacji, tylko trzeba postawić pytanie i trzeba szukać 

rozwiązania. Udzielił głosu radnemu Rozmarynowskiemu. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, że to 

nie jest problem, tylko kłopot. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa potwierdził.  

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji stwierdził, że 

skoro nie ma innego, lepszego miejsca w mieście, to robią to w tym miejscu 

jakie mają. Powiedział, że robią Centrum w centrum, a potem będą się martwić. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnej Kałdońskiej.  

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji powiedziała, 

że zmierzają w dobrym kierunku, ponieważ miała okazję porozmawiać 

z paniami dyrektor o tym, że w kolejnym etapie pani dyrektor będzie starała się 

o parking, ponieważ jest to potrzebne żeby było bezpiecznie. Natomiast jeśli 

chodzi o autobusy to trzeba by było to bardziej przeanalizować. Podkreśliła, że 

chodzi też o zwykłych mieszkańców, osoby niepełnosprawne żeby mogli 

bezpiecznie dojechać do budynku. Zapytała, czy na czas remontu wejście 

do biblioteki pedagogicznej będzie odcięte czy będzie na stałe odcięte? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że biblioteka cały czas 

funkcjonuje. 

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji dopytała czy wejście 

do biblioteki będzie odcięte od Centrum, czy będzie później osobne wejście? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że jest ustalone, że będzie 

dorobiony domofon i będzie osobne wejście do biblioteki.  

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji stwierdziła, że takie 

Centrum Nauki mogłoby być połączone z biblioteką, bo to jest okazja żeby tam 

zajrzeć. Dodała, że ma na myśli aktywizację czytelnictwa.  

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 
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im. Janusza Korczaka w Wieluniu powiedziała, że to też jest ważne, dodała, 

że panie są chętne do współpracy. 

Radna Joanna Kałdońska – członek Komisji powiedziała, 

że rozmawiały o tym, że na czas remontu wejście do biblioteki będzie odcięte 

ale jej chodziło to to, jak będzie później, jak już będzie Centrum. Dodała, 

że wie, że jest Biblioteka Powiatowa, ale zwróciła uwagę na to, że wszyscy 

chcą zachęcać do tego żeby tam wejść, a byłaby to doskonała okazja. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Rozmarynowskiemu. 

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji stwierdził, 

że problem będzie dotyczył ludzi indywidualnych np. w sobotę, gdy będą chcieli 

podjechać z dziećmi, to parking tego nie pomieści. Nawet po remoncie 

parkingu może być taki problem. Zaproponował, że można by spróbować 

wprowadzić ograniczenie parkowania, co nie spodoba się mieszkańcom, dla 

mieszkańców mieszkających przy ul. Szkolnej, w sobotę, w określonych 

godzinach aktywności Centrum. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, 

że akurat na sobotę są w stanie znaleźć rozwiązanie. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Grabowskiemu 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zwrócił się do obydwu 

pań dyrektor mówiąc, że jest „za” tym aby to Centrum utworzono, że był „za” 

tym aby te środki finansowe zapisać w budżecie powiatu. Powiedział, że gdyby 

miał wątpliwości to byłby „przeciw” albo by się „wstrzymał od głosu” ale był „za”. 

Zwrócił jednak uwagę, żeby nie było później takich problemów, że Zarząd 

Powiatu lub ktokolwiek będzie ciął środki finansowe kosztem nauczycieli 

i innych pracowników oświatowych.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i udzielił głosu panu wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał jaka jest 

propozycja, aby uniknąć tych problemów. 
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Radny Robert Grabowski – członek Komisji zwrócił się do pana 

wicestarosty, że jeśli pan wicestarosta uważa, że Centrum, powstanie to  jakie 

były we wcześniejszych latach, że robili wrzutki, jeśli chodzi o wydatki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaka jest 

propozycja radnego? 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zauważył, że to pan 

Dziuba jest wicestarostą, a on jest od tego, żeby zadawać pytania.  

Pan Michał Janik – Przewodniczący Komisji udzielił głosu radnemu 

Rychlikowi. 

Radny Piotr Rychlik – członek Komisji powiedział, że na sesji 

budżetowej mówił już, że jest „za”. Stwierdził, że jeśli ktoś jest „za” to nawet 

jeśli są wątpliwości to o nich nie mówi, ponieważ jest „za”. Żeby uniknąć tego, 

o co pyta pan wicestarosta, to trzeba być „przeciw”, ponieważ jeżeli jest się „za” 

to bierze się na siebie związane z tym ryzyko.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji stwierdził, że radny 

Rychlik się myli. 

Radny Piotr Rychlik – członek Komisji stwierdził, że jeśli jest się „za” 

to podejmuje się również ryzyko, że może okazać się to niepowodzeniem. 

Chociaż skoro jesteśmy „za”, to liczymy jednak, że to nie okaże się 

niepowodzeniem. Powiedział, że popiera radnego Grabowskiego w kwestii 

architektonicznej i konstrukcyjnej tego budynku oraz ewentualnych wątpliwości, 

co do projektanta i jego kompetencji itd. Stwierdził, że wiele inwestycji czy 

w gminie Wieluń, czy w innych gminach, wskazuje na to, że pojedynczy 

projektant, który bierze na siebie cały zakres robót, popełnia błąd i to niestety 

wychodzi na budowie. Uważa więc, że te uwagi są bardzo zasadne. 

Powiedział, że sam jest w trakcie realizacji dużej inwestycji - remizy, której jest 

naczelnikiem i tam nie było wielu zmian konstrukcyjnych, a błędy były, choćby 

przez tego samego projektanta. Dlatego popiera zasadność tej wątpliwości. 

Dodał również, że jeśli projekt nie zostanie poddany innej weryfikacji, bo projekt 

jest sprawdzany jako dokument, a ostatecznie wszystko okaże się na budowie. 

Powiedział, że wszystko zależy też od tego jak dobrze będą zabezpieczeni 
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w tej kwestii. Dodał również, że rozmawiał z panem wicestarostą 

i na ewentualne dodatkowe roboty powiat jest dobrze zabezpieczony 

w umowach.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podał przykład 

z remontowanego oddziału ginekologii, że nie wszystko można przewidzieć, 

że takie ryzyko jest przy każdym remoncie, bo jeśli powinna być taka instalacja 

w ścianie, a okazuje się, ze jest inna, to tego się nie dało przewidzieć.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnej Kałdońskiej. 

Radna Joanna Kałdońska - członek Komisji powiedziała, 

że nie można podważać kompetencji kogoś, skoro jeszcze nie wiedzą kto 

to jest. Dodała również, że ma nadzieję, że skoro pan wicestarosta bierze 

udział w tym projekcie, to będzie poważnie decydował o tym, kto ma się 

zajmować, jak również panie dyrektor. Dodała również, że jeśli chodzi o dojazd, 

to Wieluń nie jest ogromnym miastem i można dopisać przy ofercie Centrum, 

że można autobus zaparkować przy danej ulicy i przejść pieszo, a jeśli chodzi 

o mniejsze samochody to dojadą bez problemu.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu Radnemu Jarosławowi Rozmarynowskiemu.  

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji zapytał czy prace 

projektowe są już ostatecznie zakończone czy są znane koszty? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że koszty jeszcze nie są 

znane. 

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji zapytał, czy 

wykonawca też jest jeszcze nieznany? 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że nie, że wszystko 

jeszcze jest przed nimi. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, 

że czekają na ostatnie dokumenty, kosztorysy i wtedy zostanie ogłoszony 
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przetarg.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zauważył, że dzięki tej 

dyskusji pani dyrektor ma obraz, że jeśli zostanie wyłoniona osoba projektująca 

i zarządzająca tym przedsięwzięciem, to będzie można do niej kierować 

konkretne pytania, ponieważ ta osoba zwróci uwagę na te rzeczy przy robieniu 

kosztorysu. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

im. Janusza Korczaka w Wieluniu powiedziała, że ma projekt 

architektoniczno-budowlany, gdzie jest: projektant Łukasz Kałwak, 

sprawdzający: Danuta Grzegorek, projektant: Zbigniew Matys, sprawdzający: 

Piotr Parkitny. Dodała że potem jest sanitarna i elektryczna. Powiedziała 

również, że to jest architektura i konstrukcja i są to te 4 nazwiska. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował obecnym za dyskusję, paniom dyrektor, panu 

wicestaroście za przedstawienie tematu. Powiedział, że komisja jest po to żeby 

wspierać projekt ale też trzeba pamiętać że w trakcie realizacji będą jakieś 

kłopoty i trzeba będzie zwiększyć finansowanie. Powiedział też, że ma 

nadzieję, że panie dyrektor i pan wicestarosta będą mogli liczyć na pomoc 

członków komisji. Dodał też, że trzeba by było zbudować wcześniej pulę 

trudnych pytań i kłopotów z którymi można będzie się spotkać i próbować 

je wcześniej rozwiązać, ponieważ znając członków komisji, starostów 

i pracowników starostwa jest przekonany, że będzie można sobie z tymi 

kłopotami poradzić. W związku z brakiem dalszych pytań zamknął dyskusję 

w punkcie 5. 

 

Komisji  Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu omówiła 

sprawy związane z projektem „SOWA – Strefa Odkrywania, Wyobraźni 

i Aktywności”.  
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Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zamiaru likwidacji międzyszkolnej bursy w Wieluniu. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał czy pani dyrektor chciałaby coś powiedzieć w tej 

sprawie, która dotyczy jej placówki, bądź czy członkowie komisji mają pytania 

do pani dyrektor lub do pana wicestarosty, jako członka Zarządu, odnośnie tej 

sprawy? Poinformował członków komisji, że zostali zapoznani z materiałami 

dotyczącymi tej sprawy. Powiedział, że są tam zawarte wyliczenia i statystyki, 

więc nie ma potrzeby pytać o to, co już jest w dokumentach. Dodał, że jeśli 

nasunęły się jakieś pytania, czy wątpliwości związane z tą reorganizacją 

to można skorzystać z okazji obecności pani dyrektor. Dodał również, że wie, 

że jest to trudna sytuacja dla pani dyrektor i chciałby usłyszeć jej zdanie, 

ewentualnie rozwiać wszelkie wątpliwości związane z reorganizacją. Udzielił 

głosu pani dyrektor Cicheckiej. 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

powiedziała, że jest to dla niej trudny temat. Stwierdziła, że członkowie komisji 

otrzymali materiały, powiedziała że ma nadzieję, że pan wicestarosta lub pani 

Bożena Krej jako naczelnik Wydziału Edukacji przedstawią to uzasadnienie, 

ponieważ informacje na temat funkcjonowania i organizacji bursy składała już 

dla zarządu. Dodała również, że jeśli są jakieś pytania to może odpowiedzieć. 

Dodała również, że ważne było spotkanie, które odbyło się w dniu poprzednim 

w bursie, w którym brali udział pan starosta, pan wicestarosta, pani naczelnik 

Wydziału Edukacji z pracownikami i pracownicy otrzymali zapewnienie, 

że w razie likwidacji Bursy, to każdy pracownik będzie miał propozycję pracy. 

Powiedziała również, że jeśli będzie likwidacja po opinii Kuratorium, ponieważ 

na razie sprawa jest rozpatrywana w kategorii zamiaru likwidacji, to czeka ją 

spotkanie z rodzicami i młodzieżą. Stwierdziła, że pracownicy mają 
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zapewnioną pracę, młodzież ma zapewniony pobyt, ale już nie w Bursie, tylko 

w internacie na ul. Wojska Polskiego. Powiedziała że w materiale, który 

przekazywała było 56 uczniów, a od dnia 20 stycznia ma 55 osób, ponieważ 

jeden z pełnoletnich uczniów wynajął sobie mieszkanie, chodzi do szkoły 

i podjął pracę. Powiedziała 55 osób jest w Bursie, 13 osób jest, które kończą 

edukację i zostaną 42 osoby, które powinny kontynuować pobyt w przyszłym 

roku. Stwierdziła, że nie potrafi powiedzieć, jak ci uczniowie zareagują na to, że 

nie będzie już Bursy tylko internat. Dodała, że jest zapewnione, 

że wychowawcy z Bursy przejdą do internatu razem z uczniami. Pani Dyrektor 

wyraziła zdanie, że będzie dobrze, dodała, że wśród tych uczniów, które będą 

kontynuowały naukę w przyszłym roku, jest 6 osób, które już ukończyły 18 lat, 

rok lub dwa lata temu, ale nie dojeżdżali samochodami, więc pozostali 

w Bursie, więc można przypuszczać, że raczej nie będą dojeżdżać. Z analizy, 

którą przeprowadziła wynika, że w przyszłym roku szkolnym, z tych 42 osób są 

dwie osoby, które w przyszłym roku szkolnym będą miały 18 lat, z tym że jedna 

z osób to uczennica szkoły specjalnej i na pewno nie będzie dojeżdżała czyli 

jeżeli wszyscy chcieliby przejść to tam jest tyle miejsc. Powiedziała, że w tej 

sytuacji nie ma już mowy o naborze do pierwszych klas, bo wtedy nie ma 

miejsc, chyba, że nie wszyscy się zgodzą na przejście, to być może jakieś tam 

miejsca będą, ale to już w internacie, więc ona już tego naboru, rekrutacji do 

bursy już nie będzie robić.  

 Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zwrócił się do pani dyrektor i powiedział że komisja zna 

demografię i radni wiedzą że tych dzieci jest coraz mniej i wyraził zadowolenie, 

że ze strony zarządu i starostwa ten problem został rozwiązany oraz że pani 

dyrektor zna potrzebę modyfikacji. Udzielił głosu radnej Grażynie Ryczyńskiej.  

 Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji powiedziała, 

że w wyjaśnieniu jest informacja, że spośród 4 osób, które nabyły prawa 

emerytalne, to 1 osoba odeszła na emeryturę w grudniu poprzedniego roku, 

dyrektor odejdzie na emeryturę, jeśli dojdzie do likwidacji placówki, a 2 osoby 

z końcem roku szkolnego. Zapytała, czy pani dyrektor sama podjęła taką 
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decyzję, że odejdzie na emeryturę, czy została do tego zobligowana. 

Powiedziała, że rozumie, że jeśli nie będzie Bursy to nie będzie dyrektora, ale 

pamięta, że zawsze był kierownik internatu. Zapytała, czy tam będzie kierownik 

internatu czy dyrekcja Zespołu Szkół nr 1 będzie odpowiedzialna za 

zarządzanie internatem? 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że jedno pytanie jest do pani naczelnik lub 

do pana wicestarosty. 

  Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że 

jeśli chodzi o zarządzanie internatem, który powstanie jeśli dojdzie do likwidacji 

Bursy, to będzie to w gestii dyrektora Zespołu Szkół nr 1, jak zorganizuje pracę 

swojej jednostki. Dodał, że organizacja pracy zależeć będzie od Dyrektora, czy 

będzie to kierownik, czy któryś z wicedyrektorów. Dyrektor nie będzie 

zmuszany do przyjęcia określonej strategii w zarządzaniu. 

  Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał panią naczelnik Krej czy ma coś do dodania w tej 

sprawie. 

  Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu powiedziała, że pan wicestarosta wypowiedział się 

w tej kwestii. 

  Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji zapytała panią 

dyrektor, czy gdyby była taka sytuacja, że pani dyrektor Zespołu Szkół nr 1 

będzie przewidywała zarządzanie internatem, czy pani dyrektor chciałaby nadal 

pracować jako kierownik tego internatu? 

 Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy 

w Wieluniu odpowiedziała, że nie chciałaby wchodzić w kompetencje pani 

dyrektor Urbańskiej-Golec, ale była już kierownikiem internatu, jeszcze 

w czasach, gdy internat był w tym budynku i jej zdaniem stanowisko kierownika 

internatu ma sens wtedy jak jest kuchnia i inne rzeczy, a skoro kuchnia będzie 

przejęta przez Zespół Szkół Specjalnych, to ona uważa, że stanowisko 

kierownika dla kilku wychowawców, to jej zdaniem nie do końca będzie kim 
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zarządzać. To jest jej uwaga, jej zdanie, skoro pani radna o to pyta. Jednak 

jeżeli ktoś uzna, że jest to zasadne, to zrozumie.  

 Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji powiedziała, że pani 

dyrektor wspomniała o stołówce, a w wyjaśnieniu jest zapis, że szkoła może 

zorganizować stołówkę, na którą można pozyskać środki w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole”. Zauważyła, ze stołówka 

już tam jest i zapytała, czy pracownicy, którzy w tej chwili pracują w kuchni, 

to oni będą mieli zapewnioną pracę? 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że tak.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu Radnemu Grabowskiemu 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że został 

zaskoczony informacją, że jest likwidowana kolejna placówka. Dodał, 

że plusem jest to, że przejmuje to Zespół Szkół Specjalnych, ponieważ w tej 

szkole jest ciasno, więc te dzieci na pewno na tym zyskają. Zapytał jednak 

o koszty, ponieważ pozyskają środki finansowe, ale jego zdaniem zysku 

za bardzo nie będzie, ponieważ z tego, co się orientuje, to wszyscy pracownicy 

przejdą na inne stanowiska i będą zatrudnieni w Zespole Szkół nr 1, więc ma 

takie wątpliwości. Zauważył, że decyzja zapadła, bo na sesji będzie 

to przegłosowane.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zaznaczył, ze to, czy będzie to przegłosowane to okaże się 

na sesji. Dodał, że proces reorganizacji wymaga zgody Kuratora Oświaty  

jeszcze kilku procedur, które wynikają z przepisów Prawa oświatowego.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że jeżeli ten 

budynek przejmie Zespół Szkół Specjalnych, to będą kolejne koszty związane 

z dostosowaniem tej placówki do ich potrzeb i na to będą potrzebne kolejne 

środki. Podkreślił, aby znowu się dobrze zrozumieli, ponieważ gdy zadawał 

trudne pytania na temat SOWY, to dowiedział się, że on jest przeciwny tej 

inicjatywie, a podkreślił, że nie jest. Tutaj ma kolejne pytanie, ponieważ on nie 

twierdzi, czy coś jest dobre, czy nie, a krąży wokół finansów. Powiedział, ze ma 
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doświadczenie z poprzednich lat, że były różne rzeczy związane 

z oszczędnościami w oświacie. Jeżeli chce się szukać oszczędności, to można 

to robić, ale nie kosztem oświaty, nie kosztem nauczycieli i pracowników. 

Dodał, że wniosek, który niedawno składał odnośnie podwyżki dla pracowników 

administracji, to te pieniądze zostały przekazane, za co bardzo dziękuje 

zarządowi, ale pracownicy techniczni są potraktowani, jak potraktowani.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Rozmarynowskiemu. 

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji powiedział, że 

z tego wynika, że z przestrzeni publicznej Wielunia znika Międzyszkolna Bursa. 

Zauważył, że bursa i internat są to dwie różne jednostki, ponieważ w internat 

podlega organizacyjnie szkole, a w Międzyszkolnej Bursie może być młodzież 

dojeżdżająca do różnych szkół. Dodał, że na ul. Wojska Polskiego 

są 42 miejsca. Dodał, że mają taka informację, że w budynku Bursy przy 

ul. Wojska Polskiego do dnia 15 kwietnia są wynajmowane 4 sale dla 

publicznej szkoły edukacja. Zapytał, czy dobrze rozumie, że tych dzieci będzie 

więcej niż 42 osoby od 1 września? Zapytał, czy te pomieszczenia Edukatora 

są przejmowane przez internat? Powiedział, że mimo, że będzie to internat 

ZS nr 1, to będzie mógł przyjmować młodzież ze wszystkich szkół? Zapytał, 

czy jest już wiedza, ile tych osób może być potencjalnie chętnych 

do zamieszkania w internacie.  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że nie mają. 

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji powiedział, 

że biorąc pod uwagę średnią, to można ileś przypuszczać, bo na ten moment 

mają 42 miejsca, a wiadomo już, że to będzie mało. 

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że na pewno muszą zapewnić 

te 42 miejsca, bo to są te dzieci, które przechodzą z Bursy. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zapytał, ile obecnie jest 

miejsc w tej chwili przy Zespole Szkół nr 1? 



 
 

26 
 

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że 42.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy te 42 miejsca to jest maksymalna ilość? 

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że tak.  

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji zauważył, że koszty 

utrzymania też są bardzo duże ze środków własnych powiatu i czy jednym 

z celów jest to, aby nie były takie duże? To jest jeden z głównych celów zmian? 

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że tak, bo nie będzie już stanowiska 

dyrektora, z czasem część nauczycieli odchodzi na emeryturę. Są już takie 

dwie osoby, ale czy one na pewno pójdą, to trudno im powiedzieć. Zauważyła, 

że w ZS nr 1 jest budowlanka, która w ramach swoich zajęć wyremontuje.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że są tam 

lepsze warunki.  

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji zauważył, że z tego 

wynika, ze jedyne oszczędności będą wynikały z ograniczenia personelu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że nie 

tylko. Powiedział, że Bursa obecnie administruje dwoma budynkami, z czego 

jeden jest ogrzewany, bo musi być ogrzewany, a jest pusty. 

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji stwierdził, 

że mógłby sobie obliczyć koszt jaki ponosi powiat ze środków własnych dzieląc 

kwotę 935 tys. zł przez 74?  

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu odpowiedziała, że ta kwota była podana 

na 30 września do subwencji, a obecnie mają już 55 osób.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że te kwoty 

będą wyższe, ale nie mają jeszcze metryczki, więc nie wiedzą jak będzie 

wyliczona ilość na wychowanka Bursy. Raczej nie wrośnie tak, jak wzrosły 

koszty pracy od 1 stycznia 2025, więc w tym pierwszym półroczu one 
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na pewno będą wyższe w przeliczeniu na jednego wychowanka Bursy, więc 

można policzyć te 74.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnej Ryczyńskiej. 

Pani Grażyna Ryczyńska - członek Komisji powiedziała, że chciałaby 

się odnieść do tego, że jak teraz będzie remont Bursy, to będzie to związane 

z kosztami, ale jej zdaniem jeżeli podejmuje się taką decyzję, że ta Bursa ma 

być przeznaczona dla Zespołu Szkół Specjalnych, to wiadomo, że muszą się 

znaleźć na to środki, a dzisiaj są różne możliwości pozyskiwania środków. Jej 

zdaniem nie należy tego rozważać, jako kosztu, ponieważ trzeba 

wyremontować to miejsce, z uwagą, aby nie było to ze startą dla pracowników 

starostwa czy jednostek podległych. Zaznaczyła, że to na pewno stworzy 

dzieciom z Zespołu Szkół Specjalnych lepsze warunki do pracy. Dodała, 

że jeżeli chodzi o te 42 miejsca, to uważa, że dzisiaj są takie możliwości, 

że dorosła młodzież to dojeżdża swoimi samochodami, a także w tej chwili 

w mieście Wieluń bez problemu znajdą stancję. Wiadomo, że wtedy będą 

ponosili większe koszty związane z opłatami, niż w internacie, czy bursie, ale 

jej się wydaje, że może tak być, że będą wynajmować na okres np. zimy 

dzieciom stancje.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – z-ca przewodniczącego dopowiedział, że 

wszyscy dobrze wiedzą, że wiosną tych wychowanków ubywa. Obecnie jest ich 

55, to w kwietniu będzie ich już znacznie mniej. Stwierdził, że nie robiłby 

problemu z tego, że ta ilość miejsc w internacie będzie mniejsza.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Rozmarynowskiemu. 

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji zapytał, jaki jest 

miesięczny koszt utrzymania mieszkańca Bursy? 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że w tej chwili jest 116 zł czesnego plus 23 zł za całodzienne 
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wyżywienie, więc to jest w granicach 550-600 zł. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu Radnemu Grabowskiemu 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że jeżeli 

chodzi o koszty, to pan dyrektor Kaftan pewnie doskonale pamięta sytuację, 

kiedy likwidowany był Zespół Szkół Budowalnych i też były z tym związane 

obawy, ale wtedy też zyskali na tym, ponieważ Starostwo Powiatowe pozyskało 

środki finansowe na dostosowanie budynku Zespołu Szkół nr 1. 

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu przekazał, ze na pewno zyskali na tym, że opuszczali 

budynek, który był własnością Urzędu Miejskiego i nie musieli płacić czynszu, 

a czynsz był wysoki. Wcześniej z tego kompleksu został wyprowadzony Zespół 

Szkół Specjalnych.  

Radny Robert Grabowski – członek Komisji powiedział, że zmierza 

do tego, że jeżeli chodzi o organizację tych placówek, to dla Zespołu Szkół 

Specjalnych jest to na plus, ale na temat szkolnictwa mówi się, że około 

20-30% to są osoby, które są spoza powiatu wieluńskiego, które chodzą do 

wieluńskich szkół. Zauważył, że likwidując Bursę muszą się liczyć z tym, 

że mogą być niewystarczające, więc automatycznie część tej młodzieży, która 

by przyszła ewentualnie do wieluńskich szkół średnich, może nie przyjść.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, przy 4,5 tys. 

uczniów, których mają w szkołach, to myśli że 10 miejsc w Bursie nie zrobi 

dużej różnicy.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że dla niego najważniejsze jest to, że nie usłyszał od pani dyrektor, 

że dzieci na tym stracą. Powiedział, że jako powiat muszą podejmować decyzje 

długofalowe, a wiedzą jaka jest demografia i wiedzą jak młodzież nawet na 

studiach wyższych korzysta z akademików i ze stancji, więc pewnie podobnie 

to będzie w Wieluniu. W związku z brakiem dalszych pytań zarządził 

głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały. 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zamiaru likwidacji międzyszkolnej bursy 

w Wieluniu (głosowało 8 członków Komisji, nieobecny radny Damian Pęcherz). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2024. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu dyrektorowi Kaftanowi.  

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu omówił przedmiotowe sprawozdanie. 

 Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy gdyby byli nauczyciele zatrudnieni 

na tzw. gołych etatach, to czy starostwo musiałby wtedy im dopłacać?  

Pan Sławomir Kaftan – dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu odpowiedział, że na pewno i podał przykład. Dlatego 

uważa, że lepiej jest jak nauczyciele mają już zaplanowane nadgodziny, 

występują zastępstwa, ponieważ tego się nie uniknie. Dodał, że w całej historii 

ponad dwudziestoletniej istnienia powiatu, to chyba tylko raz powiat wieluński 

był zobligowany do dopłacenia.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pana dyrektora? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania. 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

w roku 2024 (głosowało 8 członków Komisji, nieobecny radny Damian 

Pęcherz). 

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 

za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, 

na które dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez  

Powiat Wieluński na 2025 rok. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu pani naczelnik. 

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu powiedziała, że wszystko znajduje się 

w materiałach, a jeżeli radni mają jakieś pytania, to odpowie na nie.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani naczelnik? Udzielił 

głosu panu radnemu Rozmarynowskiemu. 

Pan Jarosław Rozmarynowski - członek Komisji zapytał, czy to 

wynika z ustawy? 

Pani Bożena Krej - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu powiedziała, że tak to jest z Karty nauczania. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 
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i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do pani naczelnik? Nikt 

się nie zgłosił. Zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia 

form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2025 rok (głosowało 8 członków 

Komisji, nieobecny radny Damian Pęcherz). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Pkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania działań 

następczych przez Radę Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią sekretarz o przedstawienie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu omówiła przedmiotowy 

projekt uchwały.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani sekretarz? Udzielił 

głosu panu radnemu Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji odniósł się 
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do rozpatrywania pism anonimowych i zapytał, jak to będzie wyglądać, czy 

będą rozpatrywać? 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, 

że w przygotowanym projekcie uchwały jest też zapis, żeby nie rozpatrywać. 

Powiedziała, że ustawodawca daje wybór organowi, albo może rozpatrywać 

te zgłoszenia anonimowe, albo nie. Ustawa pozwala wybrać organowi jaki 

będzie sposób postępowania wobec anonimu. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji odniósł się do skarg 

rozpatrywanych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, ponieważ było dużo 

anonimów i uznali, że nie będą rozpatrywali anonimów. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu radnej Ryczyńskiej. 

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji powiedziała, że jest 

to słuszne, co pani sekretarz przedstawiła, ponieważ jeżeli ktoś ma sprawę 

i dokumenty to potwierdzające, to powinien mieć odwagę, żeby to podpisać. 

Dodała, że ona również uważa, że anonimy nie powinny być rozpatrywane.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że często jest 

tak, że komisja, która będzie rozpatrywała te zgłoszenia, to może być taka 

sytuacja, że będzie miała jakieś pytania o przedstawienie dodatkowych 

dokumentów. Są takie sytuacje, że dobrze mieć kontakt do tej osoby 

–sygnalisty, aby móc zdobyć takie informacje. Dodała, że w momencie 

ustalania tego projektu uchwały w Urzędzie Wojewódzkim, to czekała na wyrok 

sądu i czasami może się okazać, że te wszystkie uchwały będą zaskarżane, 

zależy jak sąd podejdzie do stanowiska naszego nadzoru w Urzędzie 

Wojewódzkim. Zaznaczyła, że na tak wiele samorządów, które 

są w województwie łódzkim, to dopiero 7 takich uchwał zostało ogłoszonych.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu radnemu Rozmarynowskiemu. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, 

że chciałby przytoczyć jako księgarz, że Stanisław Jerzy Lec kiedyś napisał 

tak: „Anonim jest tylko wtedy dopuszczalny, gdy piszący go rzeczywiście jest 
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nikim.”. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu radnemu Jurdzińskiemu. 

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji poprosił, aby pani 

sekretarz naszkicowała mu tę procedurę, jak to będzie wyglądało w Starostwie.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że będzie 

powołana komisja przez starostę. Ustawa nakazuje ustalenie tej procedury dla 

wszystkich organów. W powiecie jest to rada, zarząd i dla starosty. We 

wcześniejszych projektach tej ustawy o sygnalistach wskazany był zarząd jako 

odpowiedzialny za to rozpatrywanie tych zgłoszeń. Dodała, że docelowo taki 

zapis został zamieszczony, więc wszystkie 3 organy tę procedurę muszą 

podjąć. Przekazała, że są identyczne, ponieważ zakres zgłaszanych spraw 

i kategoria osób, które mogą zgłaszać te sygnały są takie same.  

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zapytał, czy każdy organ 

będzie rozpatrywał ewentualne zgłoszenia? 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że tak, ale 

w swoim zakresie. Dodała, że jeżeli okaże się, że to zgłoszenie będzie złożone 

nie w takim zakresie, za który odpowiada dany organ, to wtedy będzie 

przekazywane do właściwego.  

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zapytał, bo rozumie, że to 

chodzi o jakieś nieprawidłowości w działaniu starostwa.... 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że 

o naruszenia prawa, działalności zarządu, rady... 

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zapytał, czy chodzi 

o łamanie prawa ogólnie w jednostce lub jednostkach podrzędnych? 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że tak. 

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zauważył, że wobec tego 

osoba, która ma jakąś wiedzę o takim działaniu może skorzystać z takiego 

przywileju i zgłasza to wtedy do organu, czyli do rady, zarządu i do starosty. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zaznaczyła, że do 

właściwego organu, nie do wszystkich trzech.  
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Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zapytał, skąd 

ta zgłaszająca osoba ma wiedzieć gdzie złożyć? 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu poinformowała, że jeżeli 

zgłosi niewłaściwie, to organ, który jest niewłaściwy do rozpatrzenia, 

przekazuje do właściwego.  

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji założył, że hipotetycznie 

dochodzi do łamania prawa w jednostce starostwa, ktoś to zgłasza i kto będzie 

decydował o ty, czy to starosta, czy zarząd, czy rada. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że komisja, 

ale przede wszystkim zależeć to będzie od tego w jakim zakresie jest 

to zgłoszenie, czego dotyczy. To są indywidualne kwestie. Sama się 

zastanawia, co to będą za zgłoszenia i czego mogą dotyczyć.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy od razu na wstępie nie będą rozpatrywane 

anonimy, czy komisja będzie miała prawo tym decydować?  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że od razu, 

ponieważ ciężko określić i jakim kluczem się kierować który anonim 

rozpatrywać, a kiedy nie.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że rozumie, ale dopytuje, czy dają sobie takie 

prawo, czy nie, gdyby sytuacja była bardzo poważna? 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że nie. 

Dodała, że raz na 3 lata musi to być aktualizowane, więc jeżeli będą jakieś 

spostrzeżenia, to zaktualizują to. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do pani naczelnik? Nikt 

się nie zgłosił. Zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
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Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie procedury przyjmowania zgłoszeń 

zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych przez Radę Powiatu 

w Wieluniu (głosowało 8 członków Komisji, nieobecny radny Damian Pęcherz). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za rok 2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) przyjęła Starosty Wieluńskiego z działalności 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024 (głosowało 8 członków 

Komisji, nieobecny radny Damian Pęcherz). 

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

delegowania radnych Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Wieluńskim. 

 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią Fajgę o przedstawienie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

Pani Aleksandra Fajga –  omówiła przedmiotowy projekt uchwały.  
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Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnemu Grabowskiemu. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zapytał, czy radni mogą 

zgłosić swojego kandydata? 

Pani Aleksandra Fajga odpowiedziała, że jest to w dyspozycji pana 

starosty i to pan starosta wybiera członków tej Komisji. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zapytał, czy może na 

przykład zgłosić kandydaturę pana radnego Damiana Pęcherza, który był do tej 

pory w tej komisji, a z racji tego, ze jest policjantem i jest na bieżąco 

w pewnych sprawach, to jego zdaniem jest bardziej kompetentną osobą niż 

inne osoby.  

Pani Aleksandra Fajga odpowiedziała, że musiałaby zgłębić ten temat.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że 

Zarząd przedłożył projekt uchwały o takim brzmieniu i taka treść jest 

przedłożona do zaopiniowania Komisji, ale pan radny może na sesji 

zaproponować zmianę projektu uchwały i jeżeli zyska większość, to będzie 

zmiana. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, że skoro 

to jest dyspozycja tylko i wyłącznie starosty i tylko on decyduje o tym, więc po 

co to idzie na sesję? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poinformował, że to 

są przedstawiciele rady, których rada wskazuje. 

Radny Robert Grabowski – członek Komisji zauważył, że jeżeli rada 

proponuje członków komisji, to radni też mogą zgłosić innego kandydata. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że opiniują taki projekt uchwały, jak otrzymali. 

Zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do projektu tej uchwały? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządził głosowanie nad przedmiotowym projektem uchwały. 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie (przy 8 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu 

w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście 

Wieluńskim (głosowało 8 członków Komisji, nieobecny radny Damian Pęcherz). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Pkt 12 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował, ze kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się 

na wniosek pani dyrektor Puchały w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu w dn. 11 lutego 2025 r. Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

puncie? Nikt się nie zgłosił. 

 

Pkt 13 

Zamknięcie VIII posiedzenia komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął VIII posiedzenie komisji i podziękował wszystkim 

za udział w Komisji. 

 

 

Protokołowała:   

 

Paulina Bednik 

Inspektor 


